
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA  DEL PLE DE 30 DE JUNY DE 2020

Identificació de la sessió:

• Caràcter: extraordinari 
• Data: 30 de juny de 2020
• Inici: 12:00
• Finalització: 12:28
• Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
• Convocatòria: primera i única

Assistents (17)

Batle – President    
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano
3a  Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany
4t Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e  Tinent de Batle: Sr. Joan Ruiz Mesquida 

Regidors: 
Miguel Nadal Vaquer
Andrea Pomar Capó
Laura Celià Gelabert
Gregori Josep Mayol Duran 
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés 
Jaume Mateu Lladó 
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero 
Catalina Maria Pizá Plaza 
Jaume Bestard Matas 
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Secretària:
Rosa Ripoll Coll 

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió.

Ordre del dia:

Primer.-  Aprovació  de  la  dedicació  exclusiva  del  regidor,  Jaume  Bestard  Matas. 
(Expedient 3784/20). 

Llegida  la  proposta  d’acord  per  part  de  la  secretària,  el  Batle  President  obre  el  torn 
d’intervencions, la Sra. Catalina Pizá, portaveu d’Unidas Podemos qui considera que tantes 
dedicacions exclusives és un despropòsit més a més en la situació actual, que el salari de 
dietes de 1.500 euros és més que digne i que s’hauria de replantejar inclús rebaixar-lo. 
Explica que un dels regidors que més feina ha fet en els darrers temps és precisament un 
que no té dedicació exclusiva.  Finalment  demana si  hi  ha cap plantejament  per part  de 
l’equip de govern de, vista la situació actual, rebaixar tant les dedicacions exclusives, com 
les dietes o les assignacions als grups municipals. 

Pren la paraula la Sra. Laura Celià i diu que el seu grup va presentar una moció en el darrer 
ple ordinari en el mateix sentit  al que s’ha referit la Sra. Pizá perquè pensaven que les 
retribucions econòmiques ja estaven desproporcionades i més ara. Diu que s’ha defensat 
que  certes  regidories  o  el  batle  tenguin  dedicacions  exclusives  però  que  també  es  pot 
plantejar designar dedicacions parcials. També està d’acord amb la portaveu de Podem que 
hi ha regidors que fan molt bona feina i que no tenen dedicació exclusiva. 

Intervé el Sr. Jaume Mateu i diu que no li donaran suport perquè considera que no és oportú 
ara  mateix  incrementar  la  despesa  dels  responsables  polítics,  que  la  ciutadania  no  ho 
entendria. 

El Sr. Aguiló inicia la seva intervenció reconeixen la feina feta pel regidor Bestard en les 
seves àrees, però diu que a vegades en política el cap i el cor van per camins diferents, que 
essent autònom, tenint en compte la situació actual i volent esser coherent, no votaran a 
favor i que s’abstendran. 

Pren la paraula el Sr. Darder i vol reconèixer la feina feta pel Sr. Bestard, diu que ha posat 
ordre a  les  àrees d'activitats,  obres i  patrimoni,  fent  el  que no va fer  l’anterior  regidor 
responsable. Diu que és molt important que una regidoria de tant de pes tengui un regidor 
com el Sr. Bestard amb dedicació exclusiva i que està més que justificat. 

Pren la paraula el Sr. Batle President, i vol agrair al Sr. Bestard la passa feta que ha fet de 
voler fer feina per l’Ajuntament, l’honra la dedicació al seu departament, que és un dels 
mes importants del Consistori. D’altra banda, vol recordar que un dels objectius és reactivar 
l’activitat  econòmica,  en la que s’inclou el sector de la construcció del nostre municipi. 
Afegeix que qui pensi que no es necessari un regidor d’urbanisme que tengui dedicació i 
que es suficient venir a l’ajuntament un dimarts de cada setmana a hores limitades, no té 
ben entès que és donar un bon servei al municipi. D’altra banda, diu que tant a nivell estatal  
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com autonòmic no han reduït ni directors generals, ni assessors, ni tampoc s’han baixat el 
sou. Diu també que el nivell de subvencions que rep l’Ajuntament és mínim i que de cada 
vegada es carrega de més feina als municipis. El Batle considera que qui es presenta a la 
política és per fer feina pels ciutadans d’aquí i per duu els recursos cap al nostre municipi i 
que no per utilitzar l’Ajuntament com un «trampolín». Finalment agraeix la feina feta pel 
Sr. Bestard. 

Passats a votació, la Corporació amb 8 vots a favor (Partit Popular i el Pi-Proposta per les 
Illes), 8 vots en contra (Més, PSOE i Unidas Podemos) i 1 abstenció (Ciutadans), amb el 
vot de qualitat del President, APROVA: 

Primer.- Determinar el règim de dedicació per al seu càrrec, així com les corresponents 
retribucions per a l’exercici efectiu del mateix:

Càrrec Dedicació Retribucions anuals 
brutes

Sr. Jaume Bestard Matas
Regidor delegat de les àrees 
d’activitats,  obres  i 
urbanisme i patrimoni

           Exclusiva            41.300,00€

Segon.-   Les  retribucions  abans  esmentades es  percebran  en  catorze  pagues,  dotze 
corresponents a les diferents mensualitats de l’any i les dues restants corresponents a les 
mensualitats de juny i desembre. La designació d'aquesta dedicació exclusiva tendrà efectes 
a  partir  del  dia  següent  de  la  publicació  en  el  BOIB  de  l'aprovació  definitiva  dels 
Pressuposts municipals exercici 2020.

Tercer.-  Publicar íntegrament el present acord en el BOIB, en el taulell d’anuncis de la 
Corporació, de conformitat amb l’article 75.5 de la LBRL, i en el Portal de Transparència 
de  l’Ajuntament  d’acord  amb  el  disposat  a  l’article  8.1  f)  de  la  Llei  19/2013  de 
transparència, accés a la informació i bon govern.

                                                                                                                     

Segon.- Nomenament dels membres de l’Ajuntament al Consell Rector del Consorci 
de la Música, la Dansa i l’Art de Sóller. (Expedient 1673/20).

Llegida la proposta d’acord per part de la secretària, el Batle President dóna la paraula a la 
regidor de cultura, el Sr. Miquel Nadal qui explica que la proposta consisteix en determinar 
la composició del Consell Rector del Consorci d’acord amb els estatuts del mateix i que 
com a representant de l’oposició s’ha triat al Sr. Joan Carles Simó per esser una persona 
molt relacionada amb el món de la cultura. 

Intervé la Sra. Pizá i diu que és un tràmit d’obligat compliment i es mostra d’acord amb 
que el Sr. Simó sigui el representant de l’oposició al Consell Rector. 
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Pren la paraula la Sra. Laura Celià de Més per Sóller i vol agrair la confiança del Batle i del 
regidor de cultura en un membre de la seva agrupació. D’altra banda, vol assenyalar que 
està consensuat amb la resta de membres de l’oposició. També aprofita per demanar que 
aquest tràmit faciliti  la continuïtat  de l’escola de música,  amb els ensenyaments reglats 
iniciats fa uns anys. 

El  Sr.  Mateu  intervé  i  es  mostra  content  pel  que  sigui  Joan  Carles  el  representat  de 
l’oposició. D’altra banda, demana que es convoqui una reunió informativa amb tots els 
grups sobre quina serà la solució per donar continuïtat a l’escola de música, atès que només 
s’ha dit que serà un contracte de serveis. El Sr. Jaume Mateu considera que s’ha d’apostar 
per un model d’escola en el qual la part pública en la gestió tengui un pes important, tal i  
com es fa altres municipis.  

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard i agreix la feina feina pel Sr. Miquel Nadal i per l’àrea 
de cultura, per posar fil a l’agulla a un problema que ve de l’anterior legislatura. 

El Sr. Aguiló diu que el que és cert és que a la darrera legislatura no es va solucionar i vol 
agrair també al Sr. Nadal. Segons el portaveu de Ciutadans el més important és que havia 
un problema i s’ha solucionat. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder diu que independentment del nombre de legislatures 
que han passat sense solucionar el problema, el que si és cert, és que aquesta legislatura  
s’ha posat fil a l’agulla i agraeix la implicació i la feina fet pel Sr. Miquel Nadal.

El  Batle  President  tanca  el  torn d’intervencions  i  explica  que en aquesta  legislatura  es 
reprèn la feina iniciada a la legislatura anterior del 2011 que ell va presidir. D’altra banda 
diu que si haguessin assistit a la reunió que es va convocar per aquest tema es tendria clar  
quina seria la fulla de ruta. 

Passats a votació, el resultat  de la mateixa és el següent, la Corporació per unanimitat, 
aprova: 

Primer.-  Nomenar com  a representants municipals en el Consell Rector del Consorci de la 
música, la dansa i l’art a Sóller als següents regidors: 

El Batle i regidor, Carlos Simarro Vicens
Miquel Nadal Vaquer
Jaume Bestard Matas
Sebastià Aguiló Roig
Joan Carles Simó Artero.

Segon.- Informar als interessats i negociats afectats.

                                                                                                    

Quan són les 12:28 h, el Batle President aixeca la sessió, de la qual com a secretària estenc 
aquesta acta. 
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Vist i plau                                                                                               La secretària 

El Batle-President 

Carlos Simarro                                                                                      Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller, 

El batle                                                                     Davant meu 

Carlos Simarro Vicens                                              La secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 10 de novembre de 2020
i s’aprova per unanimitat.

La secretària.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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